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Detalls de l’assemblea 

Data: 12/03/2025 

Lloc: Menjador de l’escola 

Assistents (9): 
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- Mayte Rodríguez 
- Judith Sánchez 
- Gemma Saura 

En línia (2): 
- Marta Armadans 
- Miquel Garcia 

 
 
 
 
 

Ordre del dia 

1. Valoració del Carnestoltes 
2. Valoració de les xerrades sobre pantalles 
3. Intercanvi d’opinions entre les diferents comissions i posada en comú 

de les necessitats de cada comissió 
4. Precs i preguntes 

1. Valoració del Carnestoltes 

➢ En general, la valoració és molt positiva. La participació ha millorat. 
➢ Pel que fa al tema, sembla que ha motivat les famílies, perquè algunes es 

van apuntar a última hora.  
➢ En referència a les disfresses, han estat senzilles de fer. La Comissió de 

Carnestoltes tenia por que, com que eren tres disfresses diferents, la 
comparsa estigués descompensada, però va quedar molt equilibrada. 

➢ La Comissió considera que la planificació i la temporalització han millorat 
respecte als altres anys. 



➢ En relació amb la celebració a Can Luna, es comenta que van plegar a les 
22 h, no a les 22:30 h, tal com s’havia anunciat. Una mare va demanar al DJ 
que canviés la música, perquè no era adequada en aquell context. 

➢ Les famílies van aportar un 50 % del pressupost, mentre que el 50 % restant 
prové de l’AFA. Cal que l’AFA faci aquesta aportació perquè tothom pugui 
participar en aquest esdeveniment. 

➢ La Comissió té una llista de temes pendents. Un dels més importants és que 
calen voluntaris que s’encarreguin de fer la carrossa, perquè molts dels 
que hi ha ara marxaran aviat de l’escola. 

➢ La Comissió vol demanar a l’Ajuntament que reconegui d’alguna manera 
les carrosses, perquè suposen molta feina. 

2. Valoració de les xerrades sobre pantalles 

Aquest punt de l’ordre del dia queda pendent, perquè cap membre de la Comissió 
Pedagògica ha pogut assistir a l’assemblea. 

3. Intercanvi d’opinions entre les diferents comissions i posada en comú 
de les necessitats de cada comissió 

A causa de l’escassa participació en l’assemblea, aquest punt de l’ordre del dia no 
es correspon ben bé a l’objectiu que perseguia. 
 
Comissió de Biblioteca 
➢ S’ha dut a terme un taller literari (primària) a càrrec de la Cristina Casalí. 

Està pendent el segon taller dirigit a criatures d’infantil. 
➢ S’han comprat estanteries pels llibres d’infantil. El Dani les ha col·locat. 

 
Comissió de Cursa 
S’hi han inscrit més de 100 infants. Es vol superar la xifra de l’any passat (120). 
 
Comissió Econòmica 
➢ S’han pagat tots els impostos. 
➢ Pel que fa a la quota de l’AFA, l’han pagat un 84 % de les famílies (257 de 

304). L’any passat, a final de curs, es va assolir el 98 %. Caldrà fer un 
recordatori del pagament. 

➢ Quant a la quota solidària de l’AFA, l’han pagat un 57 % de les famílies. 



➢ De cara al curs vinent es plantejarà que qui no pagui la quota de l’AFA no 
pugui participar en les activitats que s’organitzen ni inscriure els infants a 
les extraescolars. La proposta es votarà a l’última assemblea d’aquest curs. 

 
Comissió d’Extraescolars 
➢ S’obrirà un nou període d’inscripcions a les extraescolars. 
➢ El 23 de març està previst un taller de découpage. 

 
Comissió de Festes 
➢ De cara a la festa de final de curs, ja tenen la seguretat i les 

infraestructures. 
➢ Aquest any la festa del Puiggraciós no coincideix amb la de cap altra escola. 
➢ Tenen present que hi ha un projecte de llei per prohibir el consum d’alcohol 

en presència de menors. Per tant, s’avisarà les famílies que no hi haurà 
alcohol i que no podran entrar-ne al recinte. 

 
Comissió d’Inclusió 
➢ Han fet una llista amb diferents elements de material inclusiu (sensorial, de 

regulació, etc.) per a l’escola. A menjador ja n’hi ha, però volen ampliar-lo. 
Presentaran un pressupost que s’haurà de votar en assemblea 
extraordinària. 

➢ Els agradaria recuperar l’espai de chill-out com a espai tranquil. 
 
Comissió de Menjador 
S’ha pintat el menjador. 
 
Comissió de Mobilitat 
➢ S’ha fet una crida a les famílies perquè s’apuntin a aquesta nova comissió. 
➢ És important que es constitueixi, perquè si no és així l’escola no podrà 

participar en la presa decisions de l’Ajuntament ni podrà aportar idees 
sobre aquest tema conjuntament amb altres actors que treballen la qüestió 
de la mobilitat, com ara Pedalem la Garriga. 

 
Finalment, cal esmentar que el projecte de compostatge avança a bon ritme. 

4. Precs i preguntes 



➢ Hi haurà Projecte Pati? 
Junta ha proposat una data: el 10 de maig. De totes maneres, està pendent 
que Direcció ens indiqui què s’ha de fer. Això sí, seran tasques de 
manteniment, perquè la feina grossa es va fer l’any passat. 

➢ Comentaris de Junta 
○ Si algú té una queixa sobre algun servei o activitat i parla en nom de 

totes les famílies de l’AFA, cal que estigui consensuat. Si no és així, 
haurà d’actuar en nom propi o en nom d’un grup (preferiblement, 
amb noms i cognoms). Quan algú considera que hi ha alguna 
qüestió que afecta totes les famílies, l’assemblea és el lloc per 
parlar-ne, consensuar una solució i, si cal, votar-la. 

○ S’organitzarà un casal d’estiu a l’escola. Ja s’ha demanat el permís a 
l’Ajuntament per fer servir les instal·lacions. Se n’encarregarà una 
empresa especialitzada. 

○ En aquesta assemblea hi ha només quatre persones que no són de 
Junta. La participació ha disminuït en tots els àmbits, no només a 
les assemblees. Junta ha intentat fer un parell de sopars que no han 
reeixit. És difícil tirar endavant si no hi ha més gent que s’animi a 
participar. 

5. Documents associats 

1. Presentació de l’assemblea 

 

https://drive.google.com/file/d/11PUINtD29bIKH7FKkYeZdFm13SPmvfbg/view?usp=sharing

